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Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı tarafından Erzincan İl Müdürlüğüne atanan Erdem
Karadağ, görevi Gıda Tarım ve Hayvancılık İl Müdürü Ali Lek’ten devir aldı.

      

 Erdem Karadağ, Erzincan’da tarımın gelişmesi noktasında yürütülen çalışmaları daha ileriye
götürmek için çalışacaklarını söyledi. 

Erzincan İl Gıda Tarım ve Hayvancılık Müdürlüğüne ataması yapılan Tekirdağ Gıda Tarım ve
Hayvancılık Müdürü Erdem Karadağ görevi Ankara Müşavirlik kadrosuna atanan Ali Lek’ten
devraldı. 

Yaklaşık 4 yıldır Erzincan Gıda Tarım ve Hayvancılık İl müdürlüğü görevini yapan ve Ankara
Müşavirlik kadrosuna atanan Ali Lek yaptığı açıklamada şunları söyledi; “Bugün biz görev
teslimini yaptık. Müdürümüze hoş geldin diyoruz. Erdem Karadağ tecrübeli, tarımın yoğun
üretimin yapıldığı bölgesinden geliyor. İnşallah Erzincan ilimize çok büyük katkılar sağlayacak.
Bu bir bayrak yarışı, biz görevimizi dört yıl süreyle tamam ettik. Erzincan ilimizdeki
vatandaşlarımızdan ve üreticilerimizden haddinden fazla memnunuz. Onlar hizmet almayı
biliyorlar, öğrendiler. İnşallah bizim durumumuzda hizmet sunmayı en sonuna kadar devam
ettirecek. Bizim burada yapmak istediğimiz görev. Biz burada çalışırken basınımızdan da çok
büyük destek aldık. Bundan sonrada burada çok güzel gelişmeler olacağına eminim. Özellikle
üreticilerimizin ve Erzincan halkımızın helalliğini istiyorum” dedi. 

İl Gıda Tarım ve Hayvancılık Müdürü Erdem Karadağ, “Tekirdağ’da iki yıl, İstanbul’da on yedi yıl
görev yaptım ama bu tecrübelerimi güzide ilimiz Erzincan’ımıza getireceğim ve bu tecrübelerimi
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inşallah bu ilimizde uygulayacağız. Değerli müdürüm dört yıldan fazla bir süre müdürlük yapmış.
Erzincan’ımıza belirli düzeyde, yüksek düzeyde katkılar sağlamış. İnşallah bizde onun açmış
olduğu bu yolda, bayrağı bu gün devralarak daha ileriye ve zirveye taşımak için elimizden gelen
her türlü gayreti göstereceğiz. Ayrıca, Erzincan’ın bir tarım potansiyelinin olduğunu çok iyi
biliyoruz. Önünün açılması gerekiyor. İnşallah sayın müdürümün açmış olduğu bu yolda demin
söylediğim gibi elimizden gelen gayreti göstereceğiz” şeklinde konuştu.
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